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Zápis z 1. jednání Komise sportu MČ Praha 19 

 

dne 4. 2. 2019 v 16:30 hod. 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Průběh jednání: 

 

1) Zahájení 

Předseda komise Tomáš Haniak zahájil jednání komise, v jejímž úvodu proběhlo vzájemné 

seznámení a představení členů komise. 

 

2) Nové projekty 

Tomáš Haniak představil návrh nových webových stránek, které by měly obsahovat ucelené 

informace o sportu ve Kbelích. Ke zvážení je vytvoření kalendáře, do kterého budou vkládány 

veškeré sportovní akce ve Kbelích, případně v blízkém okolí.  

 

3) Sportovní hala 

Místostarosta Ing. Vladimír Olmr informoval členy komise o změně projektu spočívající ve 

vypuštění štítových oken tělocvičny. Změna byla doporučena projektanty stavby v souvislosti 

s chlazením prostoru haly v letním období. Vypuštěním okem dojde k výrazným 

energetickým a finančním úsporám. Vnitřní prostor haly bude moci být lépe řízen, jak  

z hlediska topení a chlazení tak i z hlediska rovnoměrného osvětlení hrací plochy. Štítové 

stěny bude možné využít pro instalaci cvičebních prvků např. horolezecké stěny apod. Projekt 

bude doplněn o instalaci fotovoltaické elektrárny, která umožní podstatné snížení provozních 

nákladů na chlazení a ohřev TV v letním období. 

V té souvislosti bude v nejbližší době nutné shrnout požadavky na venkovní atletické hřiště a 

následně zahájit jeho projektovou přípravu. 

 

4) Informace a diskuse  

Komise prodiskutovala problematiku sportovního vybavení dětí ze sociálně slabších rodin. 

Jiří Kačmařík informoval o úspěchu Sokola Kbely v pozemním hokeji. 

Pavel Karbulka zmínil důležitost motivace zejména mladších dětí. 

Návrh na termín konání kbelského sportovce roku 27. 4. 2019 

 

5) Závěr 

Příští jednání se uskuteční v pondělí 4. 3. 2019 v 17 hod.  

 

 

Zapsala: Bc. Blanka Pokorná, DiS. 

Příloha: Prezenční listina 

 


